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Abstract (en)
[origin: DE4226565A1] The purpose of a device for clamping and adjusting flexible printing plates (36) on plate cylinders (1) of rotary printing
presses is to achieve automatic clamping and partial adjustment of the printing plates (36) while keeping both the channel width and the
transmission losses low. The invention attains this purpose in that a pressure rail (13) can be moved radially by adjusters (19, 22, 24, 26, 28)
that, via inclines (17, 18) and a secant intersecting the cylinder channel at an angle beta of about 90 DEG C, trigger the clamping and adjustment
movement of the plate clamping rail (33).

Abstract (fr)
Un dispositif pour le serrage et I'ajustement de plaques d'impression flexibles (36) sur des cylindres porte-plaque (1) de presses rotatives permet
d'obtenir un serrage automatique et un ajustement partiel des plaques d'impression (36), tout en maintenant une faible largeur de canal et
des pertes de transmission peu élevées. Selon l'invention, une barre de pression (13) est déplacable dans le sens radial par des moyens de
positionnement (19, 22, 24, 26, 28), déclenchant ainsi via des surfaces coniques (17, 18) et une sécante (45) coupant dans un angle beta d'environ
90 °C le canal de cylindre, un mouvement de serrage et d'ajustement du rail de serrage (33) de la plaque.
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